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PROTOKÓŁ 0012.10.6.2023 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 18 maja 2023 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00- 14.25 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Angelika 
Garus-Kopertowska. 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Raport o stanie Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2022 rok  

 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Wotum zaufania, 

 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2022 

rok – absolutorium, 
 

 projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2022 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 
 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 
 

5. Sprawy bieżące: 
 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych w 2022 roku, 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
 

6. Plan pracy na II półrocze 2023 r.  
7. Wolne głosy i wnioski 
8. Przyjęcie protokołu z dnia 20 kwietnia oraz 8 maja  2023 r.  
9. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
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Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3 

Raport o stanie Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2022 rok  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Wotum zaufania, 
 
Prezydent Miasta -Anna Hetman omówiła najważniejsze informacje Raportu o 
stanie Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Poprzednia dyrektor Instytutu Dziedzictwa Łaźni Moszczenica miała umowę na 
rok. Obecny dyrektor ma umowę na 7 lat. Z czego to wynika? 
 
Anna Hetman 
 - Poprzednia Pani Dyrektor była p.o. dyrektora. Obecny Dyrektor Łaźni ma 
powierzone stanowisko Dyrektora. Ze Statutu wynika, że stanowisko powierza się 
na 7 lat.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Był ogłoszony konkurs na stanowisko Dyrektora? 
 
Anna Hetman 
  - Nie. To nie jest konieczne.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2 
 
Ad. 4 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2022 rok 
– absolutorium, 

 
 projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 

Jastrzębie-Zdrój za 2022 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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 projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2 
 
Ad.5 
 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych w 2022 roku, 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji uchwał RM podjętych w 2022 
roku i przyjęła do widomości.  

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2023 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2 
 
Ad.6 
 
Plan pracy na II półrocze 2023 r.  
 
Komisja ustaliła plan pracy na II półrocze 2023 r.  
 
Plan pracy został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.7 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Andrzej Matusiak 
 - Zgłosiła się do mnie osoba w sprawie mieszkania. Otrzymała większe mieszkanie 
w Zdroju. Poprzednie mieszkanie zajmowała na oś. Przyjaźń. Okazuje się, że musi 
wyremontować mieszkanie do którego się wprowadza jak również mieszkanie 
które opuszcza. Są to zazwyczaj osoby, które mają słaby status finansowy. Czy 
miasto może w tym przypadku jakoś pomóc? 
 
Anna Hetman 
 - Nie znam szczegółów, ale jeśli osoba decyduje się przejść na mieszkanie do 
remontu to podpisuje oświadczenie, że się na to zgadza. Ne wiem jaka dokładnie 
jest sytuacja.  
 
Roman Foksowicz 
 - Opuszczając lokal zazwyczaj jest zapis w umowie, że lokal powinien być 
pozostawiony w takim stanie w jakim został przyjęty.  
 
Andrzej Matusiak 
 - To w takim razie w jakim stanie pozostawiacie Państwo te mieszkania. 
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Anna Hetman 
 - Być może była eksmisja.  
 
Roman Foksowicz 
 - Osoba z własnej woli  podpisała oświadczenie, że wyremontuje sobie mieszkanie.  
 
Anna Hetman 
 - Osoby mogą czekać na wyremontowane mieszkanie. Musimy trzymać się 
przepisów prawa.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Są mieszkania  które są wyremontowane? 
 
Anna Hetman 
 - Sukcesywnie są remontowane.  
 
Dariusz Holesz 
 - Chciałabym przekazać informację do sprawozdania z wykonania budżetu. Będzie 
korekta do sprawozdania finansowego w związku z tym, że wpłynęły rozliczenia  
z dotacji. 
 
Ad. 8 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 20 kwietnia oraz 8 maja  2023 r.  
 
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie.  
 
Ad.9 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji – Andrzej Matusiak podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała       Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak 
 

 

 

 

 

 


